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ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CURS 2022-2023 

Data: 22.03.2023                                                               Lloc: virtual 

Inici de la reunió: 19:30 h                                                 Final de la reunió: 20.59h 



 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
En Josep Poch apunta que hi ha un error en l’acta de la sessió anterior, l’INS Cassà ha 

fet un intercanvi amb alumnes de la ciutat de Nuremberg.  

Aprovada l’acta de la sessió anterior. 
 
 
2. FESTES DE FINAL DE CURS A LA PISCINA DESCOBERTA 
 
En Jaume Molas, explica que cada centre escolar disposarà d’un dia per celebrar la 

festa final de curs a la piscina descoberta. Els dies proposats seran el 16, 19, 20 i 21 de 

juny en horari de 9 a 14 h, a més a més, els centres podran sol·licitar l’ús dels dos 

pavellons i els dos camps de futbol. 

S’acorda que els directors dels centres educatius es coordinaran i comunicaran el dia 

escollit a en Jaume Molas. 

 
3. FORMALITZACIÓ DE L’OFICINA MUNICIPAL D’ESCOLARITZACIÓ 
 
La Nerta Cervera, explica que s’ha formalitzat la Oficina Municipal d’Escolarització amb 

el Departament d’Educació i això comportarà més avantatges. S’ha formalitzat el que ja 

s’estava duent a terme fins ara. 

 
4. PROJECTE ROSSINYOL 
 
La Nerta Cervera, exposa que el projecte Rossinyol consisteix en la mentoria d’alumnes 

de la Universitat de Girona, que periòdicament es troben amb alumnes de 6è de primària 

per fer sortides d’entorn, activitats culturals i lúdiques, així com reforçar la llengua 

catalana.  

Aquest projecte ha començat aquest curs amb tres parelles, tot i que ha fallat una de les 

mentores i actualment una de les mentores s’ha quedat amb dos alumnes. A final de 

curs les escoles podran valorar si aquest projecte ha estat una bona proposta. 

La Isabel Carbó, comenta que els alumnes ho valoren positivament i que pretenien que 

hi hagués aquest lligam amb alumnes que els costa relacionar-se. 

 
5. PASSAPORT EDUNAUTA 
 
La Sílvia Martí, explica que és el segon any que es duu a terme el Passaport Edunauta 

i que estan molt contents amb les valoracions. A part del que s’aprèn a l’escola es valora 

els aprenentatges fora d’aquesta. Valora positivament la feina que es fa des de les 

diferents àrees de l’Ajuntament per fer possible aquestes activitats i la difusió que se’n 

fa des de les AFA/AMPA i escoles. 

La Sílvia Martí, afegeix que hi ha infants que proven activitats proposades pel Passaport 

Edunauta i s’hi acaben apuntant. 



 

Aquest any també s’organitzarà una festa de graduació del Passaport Edunauta, el dia 

12 de juny al pavelló polivalent, amb un grup musical que amenitzarà la festa. L’any 

passat va tenir molt bona rebuda, ja que als alumnes els agrada fer activitats 

conjuntament amb totes les escoles. 

 
6. CONSELL D’INFANTS MUNICIPAL 
 
La Nerta Cervera, explica que el Consell d’Infants Municipals (CIM) el formen alumnes 

escollits de cada classe de 5è i 6è de primària, dels centres escolars de Cassà de la 

Selva. L’objectiu principal del CIM és donar participació als alumnes i donar-los la 

oportunitat de fer propostes amb el pressupost del que disposen. 

La setmana vinent es fa la última sessió abans de presentar les propostes al Ple del 

mes d’abril. 

Aquest curs, els alumnes han dissenyat un logo pel Consell d’Infants Municipal, cada 

aula va elaborar un logo i posteriorment es va escollir el logo entre tots. 

 
7. MURAL D’ART URBÀ (CIM I FESTA DE PRIMAVERA) 
 
La Nerta Cervera, explica que la idea del mural d’art urbà va sorgir del CIM de l’any 

passat i es durà a terme conjuntament amb l’àrea de joventut.  

La Cristina Canyet, explica que el dia 13 de maig es celebra la segona edició de la festa 

de primavera i tenien ganes de fer alguna cosa per donar a conèixer l’espai jove. Es 

faran dos tallers previs per preparar i dissenyar el mural. El dia 13 de maig al matí es 

farà el mural d’art urbà i a la tarda s’organitzaran altres activitats i concerts. 

La Nerta Cervera, demana als centres educatius que facin difusió de l’acte per tal que 

pugui arribar la informació als alumnes que l’any passat van participar al CIM i d’aquesta 

manera podran veure com es materialitzen les propostes que van fer. 

 

8. PFI AUXILIAR DE VIVERS I JARDINS 
 
La Nerta Cervera, explica que les preinscripcions pel PFI es durant a terme del dia 2 al 

12 de maig, i recorda a les escoles que és un recurs a tenir en compte per alumnes 

d’ESO que puguin estar interessats. 

La Sílvia Martí, exposa que amb aquest PFI s’intenta donar sortida a alumnes de Cassà. 

Antigament, només hi havia la possibilitat que els alumnes fessin batxillerat i va sorgir la 

idea amb l’Ajuntament de Llagostera de dur a terme aquest PFI per evitar que aquests 

alumnes deixessin el sistema educatiu. 

La Sílvia Martí, recorda que fa 4 anys que sol·liciten al Departament d’Educació dos 

cicles de formació professional per realitzar a l’INS Cassà, fins i tot aquest darrer any no 

es va fer cap proposta concreta sinó que es va optar perquè fos el propi Departament 



 

que decidís quins cicles els interessaven. Tot i això, per quart any consecutiu s’ha 

denegat la petició de realitzar cicles formatius a Cassà. 

En Josep Poch, explica que els han dit que no amb l’excusa que no es donaven nous 

cicles a centres que no en realitzaven cap, però que tenen constància que hi ha centres 

nous als quals si els han donat algun cicle formatiu. 

 

9. SERVEI MUNICIPAL DE LOGOPÈDIA 
 
La Nerta Cervera, exposa que la licitació del servei de logopeda s’acaba el dia 30 de 

juny i s’està treballant en la pròxima licitació, ja que és un servei important que inclou 

els tres centres de primària de Cassà de la Selva. 

La Isabel Carbó, agraeix el servei i el considera molt necessari ja que no s’ofereix des 

del Departament d’Educació. 

La Sílvia Martí, explica que es reuneixen periòdicament amb els directors dels centres 

per valorar els serveis que s’ofereixen des de l’Ajuntament i escoltar propostes. És un 

treball conjunt amb les escoles i les AFA/AMPA del municipi. 

 
10. SUBVENCIONS NOMINATIVES 2022 I 2023 
 
La Nerta Cervera, demana que les subvencions nominatives de l’any 2023 es sol·licitin 

amb més antelació per evitar problemes de temps en la tramitació d’aquestes. 

Pel que fa a les subvencions nominatives de l’any 2022, només queden dues AMPAs 

per presentar els comptes justificatius, les quals tenen com a termini fins el 31 de març 

de 2023. 

La Sílvia Martí, explica que estan realitzant reunions amb les diferents AMPA/AFA per 

explicar-los els canvis en les subvencions nominatives i que tot i les retallades, es 

mantenen les partides de les subvencions. 

 
11. FESTES DE FINAL DE CURS 2022-2023 (AMPA/AFA I CENTRES EDUCATIUS) 
 
La Nerta Cervera, explica que aquest any ha costat gestionar les festes de final de curs 

dels diferents centres educatius, a més a més, la modificació de les dates de la Fira del 

Tap ha desmuntat la programació i s’ha intentat adaptar la programació a aquest fet. 

Es mostra un quadre amb les cessions d’espais i materials de les festes finals de curs 

dels diferents centres escolars, on s’observa que la majoria de centres han fet les 

sol·licituds d’espais i material, tot i que algun centre encara ha de presentar la seva 

sol·licitud. 

L’Eli Jordà, representant de l’AFA Escola Aldric, exposa que han sol·licitat una cessió 

de material per la festa final de curs del dia 16 de juny i no apareix al quadre presentat. 



 

Se li contesta que degut a la Fira del Tap no es disposa d’aquest material i es pot mirar 

d’aconseguir el material d’algun altre Ajuntament. 

 
12. ESPECTACLE-TEATRE PER TREBALLAR L’ASSETJAMENT VIRTUAL PER 
L’ALUMNAT D’ESO 
 
La Nerta Cervera, explica que aquest és un tema recurrent que va sortint en diferents 

reunions i que des de l’Ajuntament es va tractant en diferents activitats. 

El 13 d’abril s’organitza, per a La Salle i per a l’INS Cassà, dues sessions d’un espectacle 

taller a la Sala Centre Recreatiu, on la noia que l’imparteix tractarà el tema de 

l’assetjament virtual i en farà una reflexió amb els alumnes. 

L’Alba Abulí, comenta que també es podria incloure els alumnes de cicle superior de 

primària en aquest tipus d’activitats. 

La Sílvia Martí, respon que es va decidir aquesta franja d’edat perquè a partir de 1r 

d’ESO la majoria d’alumnes ja tenen mòbil, així que es va creure convenient treballar 

aquesta temàtica a 1r i 2n d’ESO. 

 
13. CRIDA CURRÍCULUM DE LA CIUTAT (ALIANÇA EDUCACIÓ 360) 
 
La Nerta Cervera, explica que La Fundació Bofill i l’Aliança Educació 360 fan aquesta 

nova proposta. La Crida currículums de ciutats és un marc de competències transversals 

per la vida, donen especial importància a competències com el respecte, l’autoregulació, 

la creativitat, la resolució de problemes,... Competències que poden tenir un impacte 

molt més significatiu a nivell de salut i benestar en l’adultesa que no pas els resultats 

escolars. 

L’Ajuntament de Cassà de la Selva s’ha adherit a aquest nou projecte i ara s’haurà de 

veure si som un municipi adequat per implementar-lo. Si sortim escollits tindrem un 

seguiment per implantar aquest projecte. És un concepte nou a Catalunya i formaríem 

part d’una prova pilot. 

En Josep Poch, manifesta que aquestes competències transversals ja les estan aplicant 

des de l’Institut i afegeix que els docents s’estan formant en aquests temes. 

La Nerta Cervera, explica que aquest projecte pretén implementar aquestes 

competències a nivell municipal, més enllà de les escoles. 

 

14. AUDICIONS MUSICALS ESCOLARS 
 
La Cristina Canyet, explica que en les audicions musicals a l’escola es tracten diferents 

instruments en diferents sessions des de 1r fins a 6è de primària. Degut a les retallades 

de pressupost es va intentar reduir les sessions, però degut a l’interès de les escoles en 

aquest projecte, s’ha mantingut el número de sessions amb el mateix format: 



 

- 1r de primària: el piano 

- 2n de primària: el violí 

- 3r de primària: l’orgue 

- 4t de primària: la tenora 

- 5è de primària: la percussió 

- 6è de primària: la trompeta 

Les sessions es durant a terme desprès de Sant Jordi, estan pendents de la disponibilitat 
dels músics. 

La Isabel Carbó, agraeix que finalment es pugui fer el mateix format, ja que al municipi 
hi ha una xarxa important de músics i dansa. 

 

15. DIVER(SOS): EXPOSICIÓ D’ALFABETS DEL MÓN 
 
La Cristina Canyet, explica en què consistirà l’exposició d’alfabets del món, dins del 

projecte Diver(SOS) dedicat aquest any a la diversitat lingüística. 

Del 3 d’abril al 12 de maig hi haurà una exposició itinerant en 25 comerços del poble, 

aquesta exposició s’ha dut a terme per l’Escola d’Art. Consistirà en una gimcana on 

s’haurà de relacionar els plafons exposats als comerços amb diferents alfabets del món 

i es podrà participar en un sorteig. 

 

16. TORN OBERT DE PARAULES PELS CENTRES EDUCATIUS 
 
ESCOLA ALDRIC  

L’Alba Abulí, explica que aquest any es jubila, ja que la Cristina s’està recuperant i 

entomarà el seu projecte. 

L’alba Abulí, també explica que s’ha recuperat la jornada de Fem Escola, una jornada 

per millorar l’escola amb la participació de les famílies, aquest any ha tingut molta 

participació. És una jornada molt bonica i s’alegra de poder tornar a la normalitat desprès 

de la pandèmia. 

 

ESCOLA PUIG D’ARQUES 

La Isabel Carbó, exposa que els han reconegut com a escola Generació Escolar 

Plurilingüe (GEP), aquest any han celebrat una jornada per treballar en anglès: English 

Day, celebrat fa uns dies. Estan molt contents amb aquest reconeixement.  

La Isabel Carbó, explica que també els han reconegut la biblioteca escolar, relacionat 

amb el projecte de Cassà poble lector i la idea d’educació 360. 



 

Per últim, recorda que divendres vinent es celebra a l’escola la XVI edició de Glosa 

Escolar, està obert a tot el poble i convida a tothom que vulgui anar-hi. A la tarda també 

es celebra la XII Auca de 3r i 4t de primària. 

 

INS CASSÀ 

En Josep Poch, explica que hi ha dos alumnes de l’institut als premis CRACS de la UdG 
2023, que posa en valor l’esforç realitzat pel estudiants en el seu Treball de Recerca de 
Batxillerat. D’altra banda, també hi ha una alumna de l’institut que ha passat a la final de 
Lectura en Veu Alta. 

En Josep Poch, també explica la rebuda que es va fer a la Sala Centre Recreatiu dels 
alumnes d’Erasmus i la setmana vinent es durà a terme la rebuda d’alumnes alemanys. 

 

LLAR D’INFANTS TAPS 

La Carme Garcia, explica que la Llar d’Infants Taps segueix en la mateixa línia, tot i que, 
han decidit aquest any no seguir amb el projecte d’hort degut a la sequera, tot i això 
treballaran amb altres plantes del centre. 

La Carme Garcia, informa que el 15 d’abril serà la jornada de portes obertes de la Llar 
d’Infants Taps i els dies 17, 18 i 19 d’abril en horari lectiu, es formaran petits grups per 
veure la llar en funcionament. D’altra banda, el mes de maig s’obrirà el període de 
preinscripció de la Llar d’Infants. 

 

LA SALLE CASSÀ 

En Dante Zabaleta, informa que a partir del dia 1 de setembre deixarà de ser el director 

de La Salle Cassà i que la pròxima directora serà la Jèssica Vilert, actual cap d’estudis 

d’infantil i primària. 

La Sílvia Martí li agraeix la tasca feta i dona la benvinguda a la Jèssica. 

 

17. PRECS I PREGUNTES 
 
La Isabel Carbó, pregunta quan està previst que comencin les obres de reforma del 

gimnàs i el teatre de l’escola Puig d’Arques, proposta que va guanyar els pressupostos 

participatius. 

La Sílvia Martí contesta que encara no tenen una data d’inici d’obres prevista. 

La Mª Àngels Mir, exposa que la realització de les millores tècniques del teatre serà 

ràpida i s’acordarà amb tothom. D’altra banda, s’estan fent proves amb les butaques del 

teatre, la brigada intenta desmuntar les butaques per enviar-les a la fabrica per arreglar, 

però s’han de treure 100 peces. 



 

La Mª Àngels Mir, anteriorment ha tingut problemes informàtics per explicar altres temes 

i aprofita ara per fer-ho. Referent als premis literaris, explica que el dilluns s’acaben les 

activitats per promocionar els premis i dimecres es faran les redaccions. Manifesta, 

també que a secundària no és una activitat obligatòria i només hi ha 10 participants de 

La Salle i que caldrà plantejar-ho diferent de cares a l’any vinent. 

La Sílvia Martí, exposa que s’haurà de repensar l’activitat i  proposa fer-la a classe i que 

per tant es tingui en compte com a activitat de l’escola. 

La Mª Àngels Mir, també exposa que s’està pensant en un nou model logístic envers les 

escoles i la utilització de la Sala Centre Recreatiu, ja que té uns costos molt importants 

i s’està estudiant de quina forma es poden assumir. En el proper CEM s’explicarà com 

funcionarà. 

La Mª Àngels Mir, explica que aquest any el Sant Jordi és un diumenge i que hi hauran 

activitats, presentacions i actuacions a la plaça i a Can Trinxeria. 

Per últim, fa una reflexió sobre la bona acollida que té el Càntut a les escoles i manifesta 

que estan molt contents que es pugui allargar i que en surtin projectes molt macos. 

 
 
 
Sense més assumpte a tractar s’aixeca la sessió a les 20.59 h. 
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